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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. szeptember 12-én
16.00 órakor kezdődő képviselő-testületi ülésén.

Ülés helye: Szabó Károly Művelődési Ház és Könyvtár

Jelen vannak: Smiri László polgármester, dr. Bácskay Tamás alpolgármester, Kovács 
László, Molnár Sándor, Nosza József, Török Imre képviselők, Pardiné dr. Szabó 
Zsuzsanna címzetes főjegyző, Smiriné Papp Katalin pénzügyi csoportvezető, Nyíriné 
Pardi Andrea családgondozó, Vértesné Herbert Katalin megbízott intézményvezető, 
Juhász Antalné óvodavezető, Kis Eszter tankerületi igazgató

Hiányzik: dr. Mieczynszky Ernő képviselő

Smiri László polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes. 
Javasolja, hogy a lakáscélú támogatásokról döntést a képviselő-testület vegye le a 
napirendről, mert nem érkezett ilyen irányú kérelem a képviselő-testülethez. 
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi napirendi pontokat hagyja jóvá:

NAPIREND
1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között történt 

fontosabb eseményekről
Előadó: Smiri László polgármester

2. Tájékoztató a köröstarcsai általános iskolai oktatás helyzetéről 
 Előadó: Kis Eszter tankerületi igazgató, Török Imre intézményvezető

3. Napköziotthonos Óvoda és Bölcsőde beszámolója tevékenységéről
 Előadó: Juhász Antalné óvodavezető

4. Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása
Előadó: Vértesné Herbert Katalin mb. intézményvezető

  Nyíriné Pardi Andrea családgondozó

5. Beszámoló az önkormányzat 2013. I. félévi gazdálkodásáról
Előadó: Smiri László polgármester

6. Az önkormányzat 2013. évi költségvetési rendeletének módosítása
Előadó: Smiri László polgármester

7. Önkormányzati rendeletek felülvizsgálata
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

   Nosza József HÜB elnök

8. Bejelentések
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Első napirendi pont  :   Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés 
között történt fontosabb eseményekről

Előadó  :   Smiri László polgármester

Smiri László polgármester elmondja, hogy nincs kiegészítése a napirendre vonatkozóan.

Nosza József képviselő kérdezi, hogy a rendőrség képviselőinek mi volt a véleménye a 
felajánlott másik KMB-s irodahelységről? Elmondja, hogy a felajánlott épület közös a 
Tarcsai Agrár Zrt-vel, amire a Zrt-hez megkeresés érkezett. Erről majd tárgyalniuk 
kellene.

Smiri László polgármester elmondja, hogy ahol jelenleg van a körzeti megbízottnak az 
irodája azt az épületet szálláshelynek szeretnék kialakítani, de ez még pályázattól függ.
Ha a pályázat sikerülne, akkor egy új KMB irodát kellene kialakítani. Megmutatta a 
rendőrség képviselőinek a jelenleg Vöröskeresztnek átadott helyiséget, amelyet 
megfelelőnek találtak, viszont fűtéssel és vízzel kell ellátni az épületet. Ha érkezett a 
Tarcsai Agrár Zrt-hez kérelem, akkor természetesen egyeztetni fognak.
Kellemes kötelezettségének tesz eleget azzal, hogy a Dankó Béla országgyűlési 
képviselőtől átvette bizománylevelet, amelyben az önkormányzat elismeri azt, hogy a 
települést 30 MFt-tal segítette a kormány bemutatja.

Megérkezett dr. Mieczynszky Ernő képviselő, így 7 fővel folytatják tovább az ülést.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

96/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és 
a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló beszámolót 

jóváhagyja.

Második napirendi pont: Tájékoztató a köröstarcsai általános iskolai oktatás helyzetéről 
 Előadó: Kis Eszter tankerületi igazgató, Török Imre intézményvezető

Smiri László polgármester köszöntöm a napirend előadóit Kis Esztert a Klebelsberg 
Intézményfenntartó Központ Békési tankerületének tankerületi igazgatóját, valamint 
Török Imre intézményvezetőt. Kérdezi, hogy van-e kiegészítése a napirendi pont 
előadóinak?

Kis Eszter tankerületi igazgató nagyon örül, hogy első alkalommal a testületi ülésen részt 
vesz. Korábban a bizottsági ülésen is részt vett. Többször járt már a Polgármesteri 
Hivatalban az átadás-átvétel tárgyalásával kapcsolatosan. Szeretné megköszönni az 
önkormányzatnak, a polgármester úrnak, a címzetes főjegyző asszonynak és a 
képviselő-testületnek a segítő együttműködését és hozzáállását az iskola átadásával 
kapcsolatosan. Korrekt az együttműködésük és reméli, hogy továbbra is együtt tudnak 
működni. Függetlenül attól, hogy ki a fenntartó és ki a működtető az intézmény 
továbbra is Köröstarcsa része, Tarcsát képviseli, oda járnak a gyerekek, a szülők a 
településen laknak és reméli, hogy a továbbiakban is így marad. Az igazgató 
személyében változás nem történt, de most már intézményvezetőnek nevezik. 5 évre 
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megbízta az Emberi Erőforrás Miniszter az intézmény ellátásával. 8 fő tanít át más 
iskolából. Erre azért volt szükség, mert az adott feladathoz létszámilag kevesen voltak.
Túlórát nem láthatnak el.  A szakos ellátottság biztosítása érdekében volt arra szükség,
hogy Berényből és Békésről áttanítsanak a kollégák Tarcsára. Ez fennakadást az 
intézmény életében nem jelent. A Békési Tankerület Békésen a Polgármesteri 
Hivatalban található és 5 fővel működnek. 3 intézmény tartozik hozzájuk, de ez 6 
önkormányzatot jelent. Reméli, hogy mindenki meg van elégedve az intézmény 
működésével. Reméli, hogy a gyerekek és a szülők az átadás-átvételből nem vettek 
észre semmit. Kéri a tájékoztatás elfogadását.

Török Imre képviselő, az általános iskola intézményvezetője kiegészítésként a 
tanévkezdéssel kapcsolatosan elmondja, hogy a tantervüket a nevelőtestület elfogadta. 
A nyár folyamán megtekintették az intézményeiket és a hiányosságokat a 
tanévkezdésre kijavításra került. Szeptember 1-én 17.00 órakor megtartották a 
tanévnyitót, 2-án megkezdődött a tanév. A személyi és tárgyi feltételek adottak, a 
tankönyvek időben megérkeztek. A tankerület részéről minden segítséget megkaptak, 
minden időben a rendelkezésükre állt. A tankerület megkötött a szerződéseket a 
gyümölcsre és az iskolatejre vonatkozóan. Amit eddig is kaptak a gyerekek, azt ezután
is folyamatosan kapni fogják. Az említett 8 kolléga megkezdte a munkáját, úgy vették 
észre, hogy beilleszkedtek.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
úgy állapította meg, hogy a tájékoztató kellően alapos ahhoz, hogy a testület 
véleményt formáljon az iskola előző évi munkájáról. A bizottság egyhangúlag 
elfogadásra javasolja a tájékoztatót.

dr. Bácskay Tamás alpolgármester köszönti az igazgató asszonyt, megtiszteltetésnek érzi, 
hogy eljött az ülésre. Az, hogy a tarcsai iskola annyira fontos a tankerület számára az 
is mutatja, hogy a tanévzárón és a tanévnyitón is személyesen megjelent az igazgató 
asszony. Örül, hogy az iskola átadása zökkenőmentesen megtörtént. A nagy változást 
várakozás és aggodalom előzte meg. Voltak vitáik, de úgy gondolja, hogy a tények 
igazolják a testületet, hogy ez a járható út. Az iskolakezdés zökkenőmentes volt, 
minden feltétel adott volt, ezt szülőként mondhatja. Az iskola életébe valóban nagy 
változások vannak, gondol itt az egész napos iskolára. Kérdezi, hogy ha gyerekek és a 
pedagógusok is ott vannak nyílik-e lehetőség szakkörök megtartására? Vagy a kevés 
pedagógus miatt erre nem megoldható?

Kis Eszter tankerületi igazgató a kérdésre válaszolva elmondja, hogy az egész napos iskola 
ahogy a törvény szerette volna, az nem kerül bevezetésre. Az intézmény 
kötelezettsége, hogy 16.00 óráig biztosítsa a délutáni foglalkoztást, illetve 17.00 óráig 
a felügyeletet. Azok a szülők, akik úgy ítélik meg, hogy otthon tudnak biztosítani a 
felkészüléshez lehetőséget kérheti, hogy ne legyen a gyerek 16.00 óráig az 
intézményben. Mivel 8 ember áttanít, elképzelhető, hogy ahogy később bevezetésre 
kerül az egész napos iskola, akkor lehet, hogy problémát fog okozni, hogy a 
pedagógusok hogyan tudják a foglalkozásokat megtartani. Ez egy átmeneti év, de 
szerinte az intézmény tudja kezelni ezt a helyzetet.

Török Imre képviselő, az általános iskola intézményvezetője elmondja, hogy a 
tantárgyfelosztás készítésekor pozitívumként szerepelt, hogy a délutáni foglalkozások 
beépíthetők. Új dolog, hogy két tanulószobai csoportot tudtak indítani. Továbbra is 
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megmaradt az alsó tagozaton a két napközis csoport a továbbtanulási felkészítő, a 
sportkör és a természetvédelmi szakkör. Tervezik, hogy fognak még délutáni 
foglalkozásokat tartani, próbálják lekötni a gyerekeket. Sokan igényelték, hogy 
menjen haza a gyereke a tanítás után. Folyamatosan tájékoztatni fogják a szülőket, 
mert a foglalkozások egy része szervezés alatt van. Korábban problémát jelentett, hogy
egy tanulószoba volt, a gyerekek nem egyszerre érkeztek, egyedül voltak az udvaron. 
Két tanulószobával biztonságosabb lesz a helyzet.

Smiri László polgármester gratulál Török Imre kinevezéséhez, sok sikert, erőt, egészséget 
kíván neki. A hivatalvezetés és az önkormányzat nem gördített akadályt az átadás 
szempontjából. Szeretné ha a kapcsolat ugyanilyen szinten maradna, mert a tarcsai 
gyerekekről van szó.

Török Imre képviselő, az általános iskola intézményvezetője köszöni a jókívánságokat. 
Mindent megtesz azért, hogy a tarcsai általános iskolában színvonalas oktatás folyjon, 
mindent megtesz a tarcsai gyerekekért és azért, hogy a szülők elégedettek legyenek.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal, 1 tartózkodással, ellenszavazat nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

97/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a köröstarcsai általános iskolai oktatás helyzetéről szóló tájékoztatót elfogadja.

dr. Mieczynszky Ernő elhagyja az ülést, így 6 fővel folytatják tovább az ülést.

Harmadik napirendi pont: Napköziotthonos Óvoda és Bölcsőde beszámolója 
tevékenységéről
 Előadó: Juhász Antalné óvodavezető

Smiri László polgármester köszöntöm Juhász Antalnét a Napköziotthonos Óvoda és 
Bölcsőde vezetőjét. Megkérdezi, hogy van-e kiegészítése a napirenddel kapcsolatban?

Juhász Antalné óvodavezető elmondja, hogy a beadott beszámolóját nem szeretné 
megismételni. Annyival kiegészíti, hogy néhány napja történt meg a pályázatának az 
elbírálása, megismerhették a céljait. 2012. december 31-ig az általános iskola folytatta 
számukra a gazdálkodási tevékenységet. 2013. január 1-től továbbra is maradtak az 
önkormányzat intézménye, de most már a Polgármesteri Hivatal gazdálkodása alá 
tartoznak és kisebb zökkenőket leszámítva jó az együttműködés. A magyar óvoda 
működése nemzetközi szinten nagyon elismert, aminek a köröstarcsai óvoda az egyik 
láncszeme. Minden megtettek azért, hogy méltón működjenek. 7 óvónőből 5 
óvónőnek van szakvizsgája, ezzel is bizonyítják, hogy igyekeznek fejlődni és a 
színvonalat biztosítani. Az óvoda kötelező lesz a három éves gyerekeknek a számára. 
Nagyon szép, korszerű óvodában működnek. Ma már csak három óvodai és egy 
bölcsődei csoport van.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a tájékoztató 
kellő alapossággal készült és megfelelő információkkal látja el a testületet az óvoda 
munkájáról. A vezető pályázatában is sok információ volt az óvoda működéséről és az 
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elképzelésekről, amelyeket meg is fog valósítani a vezető az óvoda munkáját nézve. A 
bizottság elfogadásra javasolja a beszámolót.

Smiri László polgármester elmondja, hogy azért nincsen kérdés, mert az anyag kielégítő 
választ adott mindenre. A fenntartó és a fenntartott kapcsolatáról elmondja, hogy 
kölcsönösen próbálják megoldani a mindennapi problémákat. A legutolsó fontos 
feladat a kültéri játékoknak a festése, javítása volt. Azt szeretné, hogy továbbra is jó 
kapcsolat legyen a két intézmény között. Jónak tartja a beszámolót.
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 6 tagja, 6 igen szavazattal - ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

98/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a Napköziotthonos Óvoda és Bölcsőde tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.

Negyedik napirendi pont: Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása
Előadó: Vértesné Herbert Katalin mb. intézményvezető

     Nyíriné Pardi Andrea családgondozó

Smiri László polgármester köszönti Vértesné Herbert Katalint az Alapszolgáltatási Központ 
megbízott intézményvezetőjét és Nyíriné Pardi Andrea családgondozót. Megkérdezi, 
hogy van-e kiegészítésük a napirenddel kapcsolatosan?

Nincs kiegészítésük.

Nosza Jószef képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
megtárgyalta az anyagot. A bizottság szerint köszönet illeti az anyag elkészítőit, mert 
komoly munka volt, hiszen egy 89 oldalas anyagról van szó. Mindenképpen ajánlja a 
bizottság egyhangúlag a testületnek elfogadásra.

Visszajött dr. Mieczynszky Ernő, így 7 fővel folytatják tovább az ülést.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

99/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

Köröstarcsa Község Önkormányzatának Helyi Esélyegyenlőségi Programját 
elfogadja.

Ötödik napirendi pont: Beszámoló az önkormányzat 2013. I. félévi gazdálkodásáról
Előadó: Smiri László polgármester

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
megtárgyalta a beszámolót és megállapította, hogy az önkormányzat a 2013. I. féléves 
folyamatos finanszírozást biztosította, lehetőség volt a szabad pénzek lekötésére is. A 
bizottság javasolja a testület, hogy fogadja el a beszámolót az előterjesztés szerint.
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Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

100/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

az önkormányzat 2013. I. félévi gazdálkodásáról szóló beszámolót elfogadja.

Hatodik napirendi pont: Az önkormányzat 2013. évi költségvetési rendeletének módosítása
Előadó: Smiri László polgármester

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
megtárgyalta az előterjesztést és a javaslatot elfogadásra javasolja a testületnek. A 
módosítások lényegében a korábbi döntéseket, illetve a volt előirányzatok átvezetését 
tartalmazza. A módosítás után a költségvetés főösszege 390 MFt-ra változott. Kéri a 
testületet, hogy fogadják el az előterjesztést.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
elfogadásra javasolja a módosítást.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi rendeletet alkotja: 

Köröstarcsa Községi Önkormányzat Képviselő-testületének
9/2013.(…) önkormányzati rendelete

az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló
4/2013(III.20.) számú önkormányzati rendelet

módosításáról

 (A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Hetedik napirendi pont: Önkormányzati rendeletek felülvizsgálata
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

   Nosza József HÜB elnök

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy két rendeletről van szó a 
napirendnél, egy módosítás, illetve egy felülvizsgálatot végeztek el. A kitüntetéses 
rendeletről nem készült írásos anyag, mert a Humán és Ügyrendi Bizottság a 
szeptember 10-i ülésén tárgyalta, ahol határozati javaslat született. A közterület 
használatra vonatkozó rendeletet jogszabályváltozás miatt kellett felülvizsgálni. Ennek
tett eleget az előterjesztéssel. Kéri fogadja el a képviselő-testület.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
mindkét rendeletet tárgyalta. A kitüntetésről szóló rendelet egy pontjában lenne 
szükséges a változtatás. Jobban kezelhető a rendelet, ha átgondolják a kitüntetéssel 
járó pénzjutalomnak a mértékét, amit más alapra helyeznének. A bizottság a 
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köztisztviselői illetményalap mértékét határozta meg a minimálbér helyett. Javítás 
merült fel a bizottság nevének módosítása miatt. Javasolják megbízni a jegyzők a 
rendeletnek egy új formában történő megírásával a következő testületi ülésre.

Kovács László képviselő nem ért egyet a díj mértékének több mint felére való 
csökkentésével, ezért nem fogja megszavazni a határozati javaslatot.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 6 igen 
szavazattal, 1 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

101/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

megbízza a címzetes főjegyzőt, hogy az önkormányzati kitüntetések és 
díjak alapításáról és adományozásáról szóló 

önkormányzati rendelet módosítását 
a következő szerint terjessze a képviselő-testület elé:

- díjazások alapja a köztisztviselői alapilletmény legyen,
- az adományozás rendje egységesen kerüljön szabályozásra
- a rendelettel kapcsolatos bizottsági feladatok a Humán és Ügyrendi Bizottság 

hatáskörébe kerüljenek.

Határidő: 2013. október 31.
Felelős: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 

címzetes főjegyző

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság a 
közterületek használatáról szóló önkormányzati rendeletet is tárgyalta. Jogszabály írja 
elő a filmforgatásról szóló közterület használatnak a helyi rendeletben történő 
szabályozását. Ez itt nem gyakori, de mivel törvényi előírás, ezért módosítani kell a 
rendeletet, amit elfogadásra javasolnak a képviselő-testületnek.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi rendeletet alkotja: 

Köröstarcsa Községi Önkormányzat Képviselő-testületének
10/2013.(…) önkormányzati rendelete

közterületek használatáról szóló
1/2005.(II.01.) számú önkormányzati rendelet

módosításáról

 (A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Nyolcadik napirendi pont: Bejelentések

Smiri László polgármester elmondja, hogy elkészült az együttműködési megállapodás 
tervezete, melyet a Humán és Ügyrendi Bizottság megtárgyalt, kéri a bizottság 
elnökét, hogy mondja el a bizottság véleményét.
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Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
tárgyalta a megállapodás tervezetét. Mindenképpen azt a megállapítást tehetik, hogy 
célratörően leírja, hogy ki mennyit vállal és mit vállal érte. A tervezet a másik féllel is 
egyeztetve lett és tudomásul vették. A bizottság elfogadásra javasolja a megállapodást.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal -  ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

102/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

a Vagyonvédelmi Közhasznú Egyesülettel kötendő
együttműködési megállapodást elfogadja.

Megbízzák a polgármestert a megállapodás megkötésével.

Határidő: 2013.szeptember 30.
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester következő bejelentésében elmondja, hogy a Szabó Károly 
Művelődési Ház és Könyvtár megbízott intézményvezetője elkészítette a Hal- és 
Falunapokról szóló beszámolót, melyet a Humán és Ügyrendi Bizottság megtárgyalt, 
kéri a bizottság elnökét, hogy mondja el a bizottság véleményét.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
áttekintette a beszámolót. Kellően alapos, mindenre kiterjedő anyag. A bizottság 
megköszöni a munkáját mindenkinek, aki a falunap szervezésében részt vett, illetve 
köszöni minden támogatónak a segítségét. Az időjárás is jó volt. Elfogadásra 
javasolják.

Smiri László polgármester elmondja, hogy a szervezőknek gratulálni tud. Sikeres falunapot 
tudhatnak maguk mögött. Akik részt vettek a programokon, jól szórakoztak. A 
településen élőket a főzőverseny még közelebb hozta. Orom testvértelepülés is részt 
vett a falunapon és jó véleményük volt, elégedettek voltak. A rendezvény elérte azt, 
amit szerettek volna.
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen szavazattal -  ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

103/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete
a VII. Hal- és Falunapokról készült beszámolót elfogadja.

Smiri László polgármester következő bejelentésében elmondja, hogy kiküldésre került 
Kovács László képviselő úr beadványa, de a képviselő visszavonta a kérelmét, ezért 
nem tárgyalja a képviselő-testület.
A kiküldött 4. bejelentést zárt ülés keretében javasolja megtárgyalni.
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Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző bejelentésében elmondja, hogy kiküldték az
írásos anyagot a konzorcium létrehozására vonatkozóan. Kéri a testületet, hogy 
hagyják jóvá és bízzák meg a polgármestert a megállapodás aláírásával.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
tárgyalta az előterjesztést. A kísérő levélben látszik, hogy gyomaendrődi polgármester 
javaslatára, illetve jogszabályváltozásokkal volt magyarázva, hogy máshogyan kell 
működtetni, mint eddig. Ha így kell működtetni, akkor a bizottság is azt mondta, hogy 
ezt el kell fogadni és alá kell írni, mert ez a település szempontjából eddigi is jelentős 
volt és azután is az lesz.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal -  ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

104/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

jóváhagyja a csípőszúnyog gyérítésre vonatkozó 
konzorciumi megállapodást és 

felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírásával.

Határidő: 2013. szeptember 30.
Felelős: Smiri László polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző következő bejelentésében elmondja, hogy 
módosítási javaslatot terjesztettek elő a művelődési ház alapító okiratának 
módosítására vonatkozóan. Egy új szakfeladattal bővülne a az intézmény, mégpedig a 
823 000 Konferencia, kereskedelmi bemutató szervezése szakfeladattal, mely 
pályázati pénzek elszámolása miatt szükséges.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
elfogadásra javasolja az alapító okiratnak a módosítását.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal -  ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

105/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

a Szabó Károly Művelődési Ház és Könyvtár 
alapító okiratának módosítását egységes szerkezetben elfogadja.

Határidő: 2013. szeptember 13.
Felelős: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 

címzetes főjegyző
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Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző következő bejelentésében elmondja, hogy a
testület úgy fogadta el a költségvetési rendeletét, hogy fejezeti tartalékra kíván 
pályázni. Most nyílt meg a pályázat benyújtására a lehetőség. Javasolja a pályázat 
benyújtását.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság a 
határozati javaslatot elfogadásra javasolja.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal -  ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

106/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

a 39/2013.(VII.31.) BM rendelet alapján
2013. évi kiegészítő támogatásra pályázatot nyújt be.

Megbízták a polgármestert a szükséges intézkedések megtételével.

Határidő: 2013. szeptember 30.
Felelős: Smiri László polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző következő bejelentésében elmondja, hogy 
olyan határozat meghozatala válik szükségessé, ami formainak mondható. A DAREH 
elfogadta az üzletpolitikáját és a vegyes modellt alkalmazza. Kérték, hogy a 
tagönkormányzatok is fogadják el ezt a vegyes modellt. Kéri a testületet, hogy 
fogadják el a határozati javaslatot. Szóba került a bizottsági ülésen a rekultiváció 
kérdése. Köröstarcsa a II. ütemben van benne, a DAREH megnyerte a támogatást. A 
határidő 2015. Mind a 79 tagönkormányzat részesedik a rekultivációs programból, ami
100 százalékos EU-s forrásból támogatott.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
tárgyalta az előterjesztést. A DAREH-nak a rendszere elég nehezen nyomon 
követhető, de a határozat elfogadását javasolja a bizottság a testületnek.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal -  ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

107/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

a DAREH Önkormányzat Társulás által működtetendő üzemeltetési szervezet 
üzleti modelljei közül a szakértő által megvalósításra javasolt megoldást

 – mely a „vegyes modellt” tartalmazza - fogadja el.

Határidő: 2013. szeptember 30.
a határozat továbbítására

Felelős: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 
címzetes főjegyző
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Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző következő bejelentésében elmondja, hogy a
Békéscsabai Réthy Pál Kórház orvos igazgatója kereste meg a képviselő-testületet 
azzal, hogy a rendelet szerint az újonnan alakuló Felügyelő Tanácsba egy fő küldöttet 
delegáljon a testület. Kérik a határozatot október 7. napig megküldeni. Mivel területi 
ellátási kötelezettsége kiterjed Köröstarcsa területére, így van lehetőségük arra, hogy a 
Felügyelő Tanácsba az önkormányzat delegálhat.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
tárgyalta a kérdést és a tárgyalás során arra a megállapításra jutottak, hogy a 
mindenkori polgármestert javasolják delegálni.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal -  ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

108/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete
a Békéscsabai Réthy Pál Kórház Felügyelő Tanácsába 

a mindenkori polgármestert delegálja.

Határidő: 2013. október 7. 
a határozat továbbítására

Felelős: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna
 címzetes főjegyző

Smiri László polgármester bejelentésében elmondja, hogy a testület korábbi döntésének 
megfelelően árajánlatot kért a rovásírással készített településnév jelző táblára 
vonatkozóan. Az árajánlat szerint a jelzőtábla 9.600,-Ft, horgonyzott oszlop 5.500,-Ft, 
bilincs + kötőelem 450,-Ft/pár + ÁFA összegbe kerülne és három darab kellene belőle,
összesen 59.246,-Ft ÁFA-val együtt.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság támogatta 
a táblák felállítását 60.000,-Ft összegben az általános tartalék terhére.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal -  ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

109/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

az általános tartalék terhére 60.000,-Ft-ot biztosít 
rovásírással készített településnév jelző táblák felállítására. 

Megbízzák a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2013. október 31. 
Felelős: Smiri László polgármester
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Smiri László polgármester bejelentésében elmondja, hogy a Dübögő utcai szolgálati lakás 10 
év után üresedett meg. Szükségessé vált egy külső-belső festés, mázolás, melyre 
árajánlatot kért Győri Sándor helyi szobafestőtől. Árajánlata szerint 283.300,-Ft-ért 
tudja a festési munkálatokat elvégezni.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
megtárgyalta és javasolja a testületnek az általános tartalék terhére a forrás 
biztosítását.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal -  ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

110/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

az általános tartalék terhére 285.000,-Ft-ot biztosít a Dübögő u. 9/c. szám alatti
önkormányzati szolgálati lakás külső-belső festésére, mázolására. 
Megbízzák a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2013. október 31. 
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester következő bejelentésében elmondja, hogy évek óta problémát 
jelent a Nagyiskola előtti parkolás, mely balesetveszélyes. A Magyar Közút 
szakembere megnézte a parkolási lehetőséget és javaslata szerint a Híd utcában és a 
gyógyszertár előtt 11 férőhelyes parkoló kialakítására lenne lehetőség, melynek a 
felfestési költségére kért árajánlatot, mely szerint 55.200,-Ft lenne a felfestés, két 
elsőbbségadás tábla kihelyezésével, amelyre véleménye szerint nincs szükség, mert 
már van ilyen tábla kihelyezve.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság részletesen
megtárgyalta a kérdést. A bizottsági ülése is felmerült újabb javaslat miatt javasolják, 
hogy később döntsenek róla.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy hasonló 
véleménnyel volt a bizottsága is. A téma jogos, a megoldási javaslat sem rossz. 
Felmerült az egyirányúsításnak a lehetősége, így több parkolót lehetne kialakítani, így 
a forgalom is csökkenne. Javasolja a bizottság, hogy ez a javaslat is kerüljön 
megvizsgálásra és ennek ismeretében döntsön a testület a kérdést illetően.

Török Imre képviselő, az általános iskola intézményvezetője kérdezi, hogy ez a javaslat 
közbiztonsági szempontból készült, vagy parkoló szempontból? Az egyirányúsításnak 
is fennáll a veszélye. Kéri, hogy olyan szakembere nézze meg, aki közbiztonsági 
szempontból nézi és ért hozzá. Ha ilyen ember nézte volna meg biztosan tett volna 
javaslatot sebesség csökkentésnek a lehetőségére. Egyetért azzal, hogy a mostani 
helyzet balesetveszélyes.
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Smiri László polgármester elmondja, hogy a Közlekedési Hatóságnál volt bent és azt 
keresték meg, aki ilyen terveket készít. A felvetés jó, a sebesség szempontjából is meg 
lehet vizsgálni.

Molnár Sándor képviselő elmondja, hogy ő volt az, aki javasolta az egyirányúsítást az 
általános iskolától az Alapszolgáltatási Központig. Itt ferde parkolót lehetne 
kialakítani. Javasolja, hogy először a tanári testülethez tegyék át véleményezésre. 
Vizsgálják meg és tegyenek javaslatot a parkolásra. Az elkészített terv szerinte a 
gyógyszertárba érkezőket akadályozza. Az egyirányúsítással 30-40 parkoló lenne 
biztosítva. Régen a pedagógusok kikísérték a gyerekeket a főútig. Kérdezi, hogy a régi
nagykaput miért nem használják. Az udvartól szabadjára vannak engedve a gyerekek. 
Minden cinizmus nélkül kéri, hogy tegyen le először az iskola egy javaslatot, hogy 
milyen formában tudják elképzelni.

Török Imre képviselő, az általános iskola intézményvezetője nem tudja, hogy miért kell 
ingerülten feltenni ezt a kérdést. Azért nem kísérik ki a gyerekeket az útig, mert 
nincsen zebra. Jelenleg 1 kapun lehet kimenni az iskolából. A nagykapunál azért nem 
engedik ki a gyerekeket, mert jobban fel tudnak gyorsulni. Azt gondolja, hogy minden 
gyereket egyenként nem tudnak ellenőrizni. Akkor tudnák megoldani, ha lenne egy 
portaszolgálat. Egyetért a polgármesterrel, hogy balesetveszély van, de kéri, hogy 
tegyenek együtt javaslatot. Javasolta a bizottsági ülésen, hogy tegyenek korlátot, 
szüntessék meg az útra kijövő járdaszakaszt, ami arra kényszeríti a gyereket, hogy 
leszálljon a biciklijéről.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal -  ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

111/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

megbízza a polgármestert, hogy vizsgálja meg a 
Kossuth u. 6. számtól a Kossuth térig terjedő útszakasz egyirányúsításának és 

parkoló kialakításának a lehetőségét 
és a javaslatot terjessze a képviselő-testület elé.

Határidő: 2013. október 31.
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester felkéri az általános iskola intézményvezetőjét, hogy gondoskodjon
az ünnepi műsor megtartásáról. Kérdezi, hogy az október 23-i ünnepség ünnepi 
szónokára van-e valakinek javaslata?

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
egyetértett azzal, hogy az ünnepi műsort az általános iskola tanulói biztosítsák, illetve 
a szónokkal kapcsolatban a bizottság javaslata az volt, hogy a polgármester biztosítson
szónokot.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal -  ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 
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112/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

megbízza a polgármestert, hogy az október 23-i községi ünnepség
megszervezésével és gondoskodjon ünnepi szónok felkéréséről.

Továbbá felkéri az általános iskola intézményvezetőjét,
hogy gondoskodjon az ünnepi műsor megtartásáról.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester bejelentésében elmondja, hogy kérelem érkezett a Békési 
Tankerület igazgatójától, hogy a 2013/14-es tanévben szeptember 1-től október 15-ig, 
valamint április 15-től június 15-ig heti 14 órában az ökocentrumot jelképes bérleti 
díjért, 10.000,-Ft-ért biztosítsa az önkormányzat. A használatot engedélyezte, a 
művészeti iskola az épületben működik. A hivatalvezetés részéről az önkormányzat 
önköltségszámítási szabályzata alapján az épület és az eszközök bérletére, továbbá a 
rezsi költségekre és a takarításra bruttó 30.000,-Ft bérleti díjat javasol. 
Tájékoztatásként elmondja, hogy az 1 hónapra jutó áramdíj, víz és csatornadíj alapdíj 
nélküli összegének 90%-a 18.300,-Ft. Azért számoltak 90%-al, mert 1-2 
önkormányzati rendezvényen kívül ebben az időszakban csak az iskola használja, 
használta az épületet.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság a 
bizottsági ülés kapta meg a használatra vonatkozó levelet. Hosszasan tárgyalták a 
kérdést. Ismertetésre került az önköltség szabályzat alapján kiszámított 30 eFt-os 
költsége az intézménynek. A bizottság inkább szakmailag próbálta megközelíteni a 
kérdést az önkormányzat érdekeit is figyelembe véve. Az iskola nem az önkormányzat
fenntartásában van, hanem az állam kezében, viszont a település része. A bizottság 
jórészének az volt a véleménye, hogy ennél az intézménynél, ami nagyon jó volt a 
művészeti oktatás minősítésében, sok eszköze van és igenis ennek a bázisa az 
ökocentrum. Akkor használják, amikor nincsen fűtési szezon. A heti 14 órát térítse 
meg a tankerült. Az egyéb amortizációt ne hárítsák át az intézmény felé. Erről a 
bizottság 3-1 arányban tett javaslatot. Úgy gondolja, hogy a Pénzügyi Bizottságnak is 
kellett volna tárgyalnia a témát. A bizottságnak az a javaslata, hogy a felmerülő 
költségeket térítse meg a tankerület.

Török Imre képviselő, az általános iskola intézményvezetője elmondja, hogy a 
művészetoktatás átalakítás alatt van, mint ahogy a köznevelés volt. Ez az év szerinte 
az utolsó év. Nem tudják, hogy a tankerületnél fog-e maradni, vagy sem. Ez előtt a 
levél előtt a polgármesternek írt egy levelet, hogy ingyenesen használhassák az 
épületet. Az a környezet, az a létesítmény erre a célra lett kitalálva. Úgy gondolja, 
hogy az önkormányzat átadhatta volna a gyerekeknek. A tankerület vezetője biztosan 
fog erről tárgyalni a hivatalvezetéssel. A 10 eFt-os ajánlatba a tankerület igazgatója a 
rezsit is értette. Kéri gondolják át, mert a tarcsai gyerekek tanulnak ott.
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Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy eleve a rezsi költség 18 
eFt. Kimondhatja a testület, hogy ingyenesen adják oda és csak a rezsit fizesse ki a 
tankerület. Az önkormányzati képviselőknek a település érdekét kell képviselni. A 
gyerekek oda járnak, és ha oda járnak, és ha mód van rá a KLIK fizessen érte. 
Hatalmazzák fel a polgármestert, hogy tárgyaljon az igazgató asszonnyal.

Nosza József képviselő elmondja, hogy minden alku kérdése és minimumnak a 10 eFt-ot el 
kell fogadni. A rezsi részt nem tudja pontosan. Amikor a javaslat elhangzott aarról volt
szó, hogy a ténylegesen felmerülő kiadásokat fizessék meg, hogy az önkormányzatot 
kár ne érje.

dr. Bácskay Tamás alpolgármester elmondja, hogy a testületnek feltett szándéka volt, hogy 
az ökocentrumot hasznosítsa, és hogy hasznot is hozzon. Azt gondolja, hogy ez nem 
az a tevékenység, ami bevételt jelent az önkormányzatnak. Érthető, hogy a használati 
díjat, amortizációt térítse meg a tankerület. Az önköltséget + a rezsit fizesse meg a 
tankerült. Az önköltség mellett teszi le a voksát.

Nosza József képviselő kérdezi, hogy akkor ez egy módosító javaslat, vagy az amiről eddig 
beszéltek?

dr. Bácskay Tamás alpolgármester elmondja, hogy nem módosító javaslatot tesz, hanem a 
hivatal ajánlatával, a 30 eFt-tal ért egyet.

Smiri László polgármester ismételten megkérdezi, hogy mit javasol a Humán és Ügyrendi 
Bizottság?

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
azt javasolja, hogy a ténylegesen felmerülő, leolvasott rezsi költségeket fizesse meg a 
tankerület. Akkor ki kell mondania a testületnek, hogy az épületet ingyenesen 
biztosítják a tankerület részére. Ezt a javaslatot a bizottság 3-1 arányban fogadta el.

Smiri László polgármester felteszi szavazásra a Humán és Ügyrendi Bizottság javaslatát.

A testület 3 igen szavazattal, 4 nem szavazattal nem támogatta.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 4 igen 
szavazattal, 3 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

113/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

az általános iskolások művészeti oktatásához az ökocentrumot 
az önköltségszámítás alapján 

30 eFt/hó bérleti díjért biztosítja, mely összeg tartalmazza a rezsiköltséget is.
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Határidő: értelem szerint
Felelős: Smiri László polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző következő bejelentésében javasolja, hogy 
az október 31-i testületi ülés 2. napirendi pontjának vegyék fel a település tűzvédelmi 
helyzetéről a tűzvédelem érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos 
feladatokról szóló beszámolót, 6. napirendi pontjának vegyék fel az önkormányzati 
szervezeti és működési szabályzatának módosítását. A november 28-i testületi ülés 7. 
napirendi pontjának vegyék fel a vagyongazdálkodási terv elfogadást. A tűzoltóknak 
évente kell beszámolni, de a munkaterv elfogadásakor kimaradt. Ezt pótolni szeretnék.
A szervezeti és működési szabályzatot is módosítani szükséges. A 
vagyongazdálkodási terv elfogadásával törvényi kötelezettségnek tesznek eleget. 
Javasolja, hogy a terv elfogadásánál az előadó Smiriné Papp Katalin pénzügyi 
csoportvezető legyen.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
tárgyalta a jegyző által elmondottakat és javasolják a napirendek felvételét a jegyző 
asszony által elmondottak szerint.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

114/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

az október 31-i testületi ülés 2. napirendi pontjának felveszi 
a település tűzvédelmi helyzetéről a tűzvédelem érdekében tett intézkedésekről 

és az azzal kapcsolatos feladatokról szóló beszámolót, 
6. napirendi pontjának felveszi az önkormányzat

 szervezeti és működési szabályzatának módosítását. 
A november 28-i testületi ülés 7. napirendi pontjának 

felveszi a vagyongazdálkodási terv elfogadást.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a soron következő testületi ülést 
2013. október 31-én tartják az alábbi napirendi pontokkal:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között történt 
fontosabb eseményekről

Előadó: Smiri László polgármester
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2. Beszámoló a település tűzvédelmi helyzetéről a tűzvédelem érdekében tett 
intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról

Előadó: Viczián György tűzoltó alezredes, tűzoltó parancsnok

3. Az önkormányzat 2014. évi költségvetési koncepciója
Előadó: Smiri László polgármester

4. Beszámoló az Alapszolgáltatási Központ tevékenységéről 
 Előadó: Vértesné Herbert Katalin mb. intézményvezető
 

5. Községi Sportkör tevékenységéről szóló tájékoztató
Előadó: Lipcsei Zoltán elnök

6. Az önkormányzat szervezeti és működési szabályzatának módosítása
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

7. Bejelentések

Smiri László polgármester elmondja, hogy Kovács László képviselő úr előterjesztését 
javasolja zárt ülés keretében megtárgyalni, mert személyi érdeket sért. Erről szavazni 
kell.
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja, 7 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

115/2013.(IX.12.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló
 2011. évi CLXXXIX törvény  46.§. (2) bekezdés c) pontja alapján 

zárt ülést rendel el, tekintettel arra, hogy 
a nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené.

Ezt követően mindenkinek megköszöni a megjelenést, hozzászólást és a nyílt ülést 17.45 
órakor bezárja.

K. m. f.

Smiri László Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna
polgármester címzetes főjegyző
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